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Poděkování občanů Bežerovic.

Dne 7.8.2008 se vznítila na
sklizeném poli u Bežerovic sláma a vznikl
pak požár, který se podporován silným
větrem za krátkou dobu rozšířil téměř po
celém lánu a zasáhl část soukromých i
obecních lesů. Byl zastaven za pomoci
několika hasičských sborů a obyvatel obce
pár metrů před nejbližším stavením.

Chtěli bychom touto cestou
poděkovat za rychlou a účinnou pomoc
všem profesionálním i dobrovolným
hasičům a všem lidem, kteří se zapojili do
likvidace tohoto velkého požáru, který
mohl mít jinak nedozírné následky. Díky
jim nevznikly další škody na majetku a
zdraví občanů.                                                                                              Občané Bežerovic

Svatováclavská pouť v Bežerovicích

A z Bežerovic ještě jednou, tentokrát na veselejší téma.
Jako tradičně i v letošním roce zorganizovali bežerovičtí hasiči za
mocného přispění svých manželek a ostatních bežerováků tradiční
Svatováclavskou pouť. Jako tradičně tak i letos se vydařila. Počasí
bylo nádherné, zábava perfektní a občerstvení excelentní. Vše bylo
umocněno krásným prostředím nově opravené úřadovny. Všem,
kteří se na organizaci poutě a na opravách úřadovny podíleli, patří
veliké poděkování. Škoda jen, že nebyla větší účast.

Vydává obec Sudoměřice u Bechyně
IČO: 252964

Jihočeská vesnice roku 1999

Ročník  2008   číslo: 5   vydáno: 3. října   MK ČR E 17304

Svoz popelnic v zimním režimu
od 2. 10. každý čtvrtek

Připomínáne:
aProvozní doba dvora odpadového hospodářství je
každou první sobotu v měsíci od 1000 do 1200.
aOdběr pneumatik od osobních automobilů pouze za
úplatu 40 Kč,-/ kus.
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MAS Lužnice, o.s., dne 15. září ukončila příjem žádostí o dotaci z Programu
rozvoje venkova. Celkem bylo předloženo 10 projektů. Dva projekty však musely
být odmítnuty z důvodu nezpůsobilosti výdajů a neúplnosti žádosti. Do Fiche č. 1,
která je zaměřena na podporu zemědělců, byly podány dva projekty – jeden se týká
rozvoje chovu daňků, druhý opravy hospodářské budovy. O Fichi č. 2, která se
vztahuje na rozvoj podniků, požádal jeden podnikatel začínající v produkci

plastových výrobků.  Do Fiche č. 3 byl podán jeden projekt zaměřen na rozvoj cestovního ruchu v mikroregionu.
O Fichi č. 4, obnova a rozvoj vesnic, měla zájem pouze jedna obec, která potřebuje finanční prostředky na
opravu chodníků a vybudování odstavného stání. Největší zájem byl o Fichi č. 5 zaměřenou na občanskou
vybavenost a kulturní dědictví. Do tohoto opatření byly podány celkem tři projekty. Jeden z nich je zaměřen na
opravu Kláštera Bechyně, druhý na vybavení Kulturního domu v Bechyni a poslední na vybudování místa pro
setkávání seniorů v Malšicích. Předpokládaná finanční alokace na tento rok byla vyčerpaná.  Další Výzva
k předkládání projektů o dotaci proběhne pravděpodobně od poloviny prosince do poloviny ledna. Proto prosíme
potencionální žadatele, aby nás v co nejbližší době kontaktovali (důvod - pro některé projekty je součástí
povinných příloh přikládaných k žádosti stavební povolení, které není možné vyřídit za pár dní).

Kontakt: Andrea Mikešová, e-mail: masluznice@sudomerice.cz, tel.: 774 424 078
kancelář: přízemí OÚ v Sudoměřicích u Bechyně

Dne 30. září byla MAS Lužnice podepsat Žádost o proplacení režijních nákladů MAS na Státním
zemědělském intervenčním fondu v Českých Budějovicích. S tímto krokem souvisela i kontrola veškeré účetní
dokumentace. Tato administrace byla provázena řadou výtek a nesmyslných požadavků, ale v konečné fázi jsme
uspěli a nyní budeme čekat tři měsíce, než nám spotřebované finance proplatí.

Sudoměřická škola obnovy venkova zve zemědělce a podnikatele, kteří mají zájem o rozvoj svých
živností na bezplatný vzdělávací seminář, který se bude konat ve čtvrtek 9. října 2008 od 9:00 v zasedací
místnosti OÚ Sudoměřice u Bechyně. Na programu bude:
Legislativa v podmínkách začínajícího podnikatele 9:00 – 10:30
Účetní a daňové podmínky mikropodniků 10:30 – 12:00
Občerstvení 12:00 – 12:30
Řízení mikropodniků 12:30 – 14:00
Diverzifikace činností zemědělců v ČR a Rakousku 14:00 – 15:30

     4. září 2008
Zastupitelstvo obce schválilo:

Ø Územní plán obce Sudoměřice u Bechyně.
Ø Záměr prodeje částí pozemků č. 153, 151/1,

152/1 v kú. Sudoměřice u Bechyně.
Ø Záměr prodeje pozemku č. 44/2 v kú.

Bechyňská Smoleč.
Ø Záměr prodeje pozemku  č. 45/5 v kú.

Bechyňská Smoleč.
Ø Příspěvek TJ Sokol Sudoměřice u Bechyně ve

výši 50.000,- Kč na rekonstrukci kotelny a
vestavbu sprch v sokolovně.

Ø Příspěvek občanskému sdružení Tatrmani  ve
výši 8.500,- Kč na organizaci PoSuBaNe
2008.

Ø Záměr odkoupit budovu vlakového nádraží a
přilehlé sklady v Sudoměřicích u Bechyně.

Ø Prodejní cenu popelnice  770,- Kč/1 ks.

      Zastupitelstvo vzalo na vědomí:
Ø Hospodaření obce za leden - červenec 2008.

       Příští schůze zastupitelstva obce se koná v
pondělí  13. října 2008 v 1930 hodin
v zasedací síni Obecního úřadu
v Sudoměřicích.
Program:
Ø Prodej pozemků
Ø Hospodaření obce
Ø Různé
Ø 

 Všichni jste na toto jednání srdečně zváni.
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Obecní úřad Sudoměřice u Bechyně

Vyhláška
o době a místu konání voleb do zastupitelstva Jihočeského kraje

Obec Sudoměřice u Bechyně podle  zákona  č. 130/2000 Sb., o volbách do zastupitelstev krajů a
o změně  některých  zákonů,

oznamuje:

1. Volby do zastupitelstva kraje se uskuteční

dne 17. října 2008  od 1400 hodin do 2200 hodin
a dne 18. října 2008 od 800 hodin do 1400 hodin

2. Místem konání voleb
Ø v okrsku č. 1 Bechyňská Smoleč  je místnost v úřadovně obecního úřadu
pro voliče bydlící v Bechyňské Smolči a na Marunce.

Ø v okrsku č. 2 Bežerovice je místnost v úřadovně obecního úřadu
pro voliče bydlící v Bežerovicích a na Kamenném Dvoře.

Ø v okrsku č. 3 Sudoměřice u Bechyně  je místnost v budově obecního úřadu
pro voliče bydlící v Sudoměřicích u Bechyně a Černicích.

3. Voliči bude umožněno hlasování poté, kdy prokáže svou totožnost, státní občanství České republiky.

4. Každému voliči budou doručeny tři dny přede dnem voleb hlasovací lístky, spolu s nimi bude voličům
doručen též informační leták v němž budou seznámeni s údaji potřebnými pro realizaci volebního práva.

5. K zajištění pořádku a důstojného průběhu hlasování ve volební místnosti je každý povinen
uposlechnout pokynů předsedy okrskové volební komise.

6. Každý volič se musí před hlasováním odebrat do prostoru určeného pro úpravu volebních lístků, jinak
mu okrsková volební komise hlasování neumožní.

V Sudoměřicích u Bechyně dne 29. 9. 2008                Stanislav Houdek
starosta obce

Kouzelná noc
21. června 2008 proběhl již 7. ročník Kouzelné noci. V odpoledních hodinách

v  lese za  hřbitovem  byly připraveny pro  děti  i jejich  rodiče  nejrůznější soutěže a
plno odměn. Po zdolání všech překážek a urputném hledání ukrytého pokladu, podle
dost  matoucích  map, však  všichni  nakonec  slavně  zvítězili  a mohli  za  napjatého
očekávání otevřít truhlu s pokladem. Tím však ještě den nekončil. Slabší účast za horkého odpoledne
se změnila v nebývalou účast ve večerních hodinách, kdy jsme se vydali na pochod temným lesem.
Ve 2200 hodin jsme se vypravili na dobrodružnou výpravu zakončenou hledáním ztracené královské
koruny. Bez jakýchkoliv osvětlovacích prostředku jsme kráčeli lesními pěšinami a zkoušeli svou
odvahu, když každý musel sám ujít asi tříset metrovou trasu ve tmě vedený jen nataženým
provázkem. Smekám před odvahou těch nejmenších účastníků, kteří kolikrát předčili odvahu těch
starších.
         Koruna byla slavně objevena a my se někdy dlouho po půlnoci mohli podívat na východ měsíce
a rozejít se k domovům aniž jsme někoho ztratili.
         Mé velké díky patří všem, kteří mi s přípravou Kouzelné noci pomáhali a také za finanční
podporu Členské radě Jednoty OD Tábor. Soňa Růžičková
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Školní rok 2008 – 2009    -   Organizační zajištění

ředitelka Mgr. Irena Benešová

1. – 2. třída 3. – 5. třída 6. třída 7. třída 8. třída 9. třída
třídní
učitelé Mgr. Petra

De Fantová
Mgr. Vladimíra

Antonínová
 Mgr. Ludmila

Mrázková
 Mgr. Iva
Hemerová

Mgr. Iva
Přibylová

Mgr. Vladimíra
Závětová-

Komjatiová

bez
třídnictví  Mgr. Tomáš Borys, Mgr. Jana Jánová, pedagogická

asistentka Bc. Soňa Růžičková

ekonomka Marcela Murdychová
hospodářka Hana Sekalová

školnice Zdena Janoušková
uklízečka Jana Kopřivová

vedoucí vychovatelka vychovatelka
Školní družina

Marie Lempachová Bc. Soňa Růžičková

vedoucí učitelka učitelka uklízečkaMateřská
škola Jana Hrušková Lenka Marešová Jana Tisoňová

vedoucí vedoucí kuchařka kuchařky
Školní
jídelna Marcela Murdychová Jiřina Rypáčková  Marie Zemanová

Jana Tisoňová
předseda členové výboruŠkolní

klub Mgr. Tomáš Borys Mgr. Irena Benešová, Marcela Murdychová, Jana
Hrušková, Hana Sekalová

Diakonie Broumov, římskokatolické farnosti v Bechyni, Sudoměřicích - Březnici, Malšicích,
Opařanech, Stádlci, Ratajích, Bernarticích a spolupracovníci pořádají

S B Í R K U  V Ě C Í  P R O  C H U D É

Věci budou odeslány vagónem do centra občanského sdružení Diakonie v Broumově v
severovýchodních Čechách, odkud se po roztřídění poskytuje materiální pomoc potřebným občanům u
nás (azylové domy apod.) i v zahraničí (např. Tanzánie v Africe).
Více o Diakonii na www.diakoniebroumov.org.

Darovat můžete: zachovalé čisté oděvy, lůžkoviny, prostěradla, ručníky, utěrky, záclony, látky,
kuchyňské potřeby a ostatní domácí potřeby, hračky, sportovní potřeby, menší hudební nástroje,
dílenské nářadí a pod.

Pozor, nepřijímají se: televize, ledničky, automat. pračky, počítače, nábytek, obnošená obuv a
starší dětské kočárky.
V Bechyni bude sbírka na obvyklém místě na konci nádraží ČD blízko autobusového nádraží, kde bude
přistaven vagon.

v sobotu 11. října 2008 od 9.00  do 15.00 hod.
v neděli 12. října od 10.00 do 12.00 hod.

Máte-li vážný problém s dopravou věcí, nebo chcete-li bližší informace, zavolejte na
tel. č. 737 709 047. Příští sbírka by měla být na jaře 2009. Děkujeme za vaši pomoc

http://www.diakoniebroumov.org
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Deset skoků do staletí.
Tak jako jiné roky, se s přicházejícím koncem roku  podíváme, co se stalo v průběhu celého

minulého století. Letos skokem navštívíme roky končící na  číslici 8.
1908 – v tomto roce byl v Sudoměřicích založen “Čtenářsko-ochotnický spolek“, který

půjčoval knihy a i “jinak šířil osvětu“. Z nařízení c.k. okresní rady začala ve škole tradice „stromkových slavností“. Dne
15.4.1908 byly za hojné účasti  žactva a občanstva vysázeny lipky u křížku v „Jamách“. Dne 31.12.1908 byla v hostinci „U
Šonků“ (dnes hotel Fontána) sehrána první hra nově ustaveného divadelního souboru. Jmenovala se „Tatínkovy juchty“.
Režíroval ji K. Mikeš, ředitel školy, vstup byl 60 haléřů a po divadle byla taneční zábava.

1918 – byl založen v Sudoměřicích  Ochotnický divadelní spolek. Dne 28.10.1918 byla prohlášena samostatnost
Československé republiky a konec první světové války. Do naší obce se nevrátilo celkem 23 mužů, z toho do  Sudoměřic
13, do Smolče 7 a do Bežerovic 3. V tom roce  uhodily počátkem června tak silné noční mrazy, že pomrzly brambory a to
dvakráte za sebou a částečně i jarní obilí. Spálenou bramborovou natí si kuřáci nacpávali fajfky a kouřili ji namísto tabáku,
kterého byl nedostatek. Od té doby se traduje rčení „vykouřil i bramborovou nať“.

1928 – lesní reforma  přinesla pro obec i lesy Stará obora, Seník a Tenčici, vesměs z panství knížat z Paarů. Dne
8.4.1928 zadala obec Sudoměřice stavbu  silnice vnitřní obcí za celkovou sumu 55 000,- Kč. Bylo to v souladu se stavbou
štěrkové okresní silnice, stavěné z Tábora do Bechyně (zaasfaltovaná byla až v roce 1935), kdy každá obec si průjezd vsí
musela hradit sama. Taktéž učinila i sousední Smoleč. Na žádost hostinského J. Hrušky byla v obci instalována vedlejší
telefonní ústředna u Bechyně. Do okresního zastupitelstva byl za Sudoměřice zvolen J. Hruška č. 54. Dne 28.10.1928 byl
slavnostně otevřen provoz na  novém  železobetonovém mostě v Bechyni. Otevření se zúčastnilo mnoho korporací,
významných hostů, politiků a občanstva.

1938 – byl rokem Sokolského sletu. Také byl podepsán neslavný Mnichovský diktát. V důsledku toho byla v září
nejprve částečná a pak úplná mobilizace branných sil státu.  Pak ale do 10. 10. 1938 muselo být vyklizeno české pohraničí
od všeho českého. Pro obranu státu bylo zřízeno prozatímní letiště na polích u Bechyně. V prosinci byla sněhová kalamita,
která způsobila  velké množství polomů. Ty se likvidovaly ještě další tři roky, bohužel dřevo si již brali Němci.

1948 – byla mírná zima, mrazy se dostavily až ve druhé dekádě února a byly  až -20°C. Politická krize vyvrcholila
únorovými událostmi a převzetím  polit. moci komunisty v čele s K.Gottwaldem. Na výzvu vlády byly tvořeny v obcích
„Akční výbory“, které měly odstraňovat z veřejného života reakční živly. Dne 1.3.1948 přebírá stát majetek  P.A.Paara
v Bechyni. Dne 10.4. 1948 rezignoval dosavadní předseda Národního výboru V. Šonka a byl zvolen nový, J. Suchan. 1. máj
v Bechyni byl slaven za nevídané účasti občanstva z města a okolí. Dne 30. 5. 1948 byly volby do Národního shromáždění,
v Sudoměřicích z počtu voličů 287 volilo jednotnou kandidátku NF 230 občanů, 31 vhodilo prázdný lístek a 26 bylo
neplatných, v Bežerovicích ze 132 voličů bylo pro NF 96, prázdných lístků bylo 36. Proběhla pozemková reforma
velkostatku P.A.Paara v Bechyni, jednalo se o Kamenný Dvůr a pozemky  k němu náležející. Přihlásilo se velké množství
zájemců. Např. z Bežerovic 13, z Dobronic 2, z Hodonic 9, ze Sudoměřic 6 a mnoho z Bechyně. Ti, co  již měli svých
pozemků více jak 7 ha, byli odmítáni. Při soupisu  zvířectva bylo v Sudoměřicích ku dni 30.6.1948 chováno 22 koní, 200 ks
skotu, 131 vepřů, 1 ovce, 45 koz, 798 slepic, 703 kuřat, 25 husí, 173 housat a 3 krůty s 25 krůťaty. Byla opravena fasáda
farní budovy. Oslav 28. října se  zúčastnilo 396 osob. Do školy chodilo ten rok 98 žáků. Rozpočet obce byl 151 038,- Kč.
V Bežerovicích si Zemědělské a strojní družstvo koupilo nový traktor  Škoda 30 s pluhem, valníkem a příslušenstvím.

1958 – 10.2.1958 byl přebírán mrtvý inventář od zemědělců novým družstvem. Byla postavena nová drůbežárna u
lesa u hajnice Pouzarovna a nový  sklad píce. Začalo se kopáním základů pro kravín. Družstvo kupuje první traktor Zetor
25. Ochotníci slaví 50 let činnosti. Ve škole je postavena dílna  a kabinety v místech bývalého  chléva. Osvětová beseda
zakupuje pro obec první televizor a instaluje ho v Hasičském domě.

1968 – byl rokem Pražského jara, politická situace a události byly popsány v minulém zpravodaji. Je zrušena  400
let stará Černická obora  pro nízkou výnosnost. Buduje se štěrkové podloží na Staré cestě a vodovod na  místní hřbitov.
Sokol zřizuje fotbalové hřiště, buduje se sadová úprava pod kostelem a v ořechovce, je postavena první bytovka v obci,
č.120, pro JZD a Lesy Bechyně. V tom roce měli v Bežerovicích 3 os. auta, ve Smolči 2 os. auta a v Sudo 12 os. aut (12%).
Výdělek v JZD max. 29 000,- Kč za rok  1 pracovník.

1978 – JZD má 1170 ha půdy, průměrný výnos obilí je 31,5 q po ha. V obci žije 1023 obyvatel (tehdy ještě i Hutě a
Černýšovice). Obecní rozpočet  je 706 000,-- Kč.

1988 – je vybudován vodovod na Hutě a rozvod po osadě, je dokončen a otevřen most na Hutích, nový chodník
včetně vodovodu a kanalizace v Sudoměřicích kolem hlavní silnice, vykoupeny parcely na Pickovně pro stavby rod. domků,
nová fasáda na školní budově, které je sto let. Do školy chodí 140 dětí. V JZD dobře běží přidružená výroba, vyrábí se
plašiče zvěře a veterinární asanační trezory. V Jihotvaru se staví nová výrobní hala. Obec má příjmy 1 951 000 ,-- Kč.

1998 – 31.3. je zrušena obecní policie. Koupena zánovní stříkačka pro Smoleč za 20 000,-Kč. Ve Smolči se
provádí  odbahnění a oprava návesního rybníka. Obec vkládá majetek do Vodárenského sdružení Bechyňsko, cena vody je
13,20 Kč za  kubík, stočné 2 Kč. Obci je nabídnut  bezplatným převodem  vojenský majetek  na „Dolině“. Dne 22. a 23.5.
slaví škola 110 výročí od postavení nové budovy. Ve škole jsou dny otevřených dveří, je k vidění též školka a družina, je
vystaven i Sudoměřický poklad a vydána publikace ke 110 letům školy. Návštěvnost byla více jak 1000 osob.

Vážení občané a čtenáři. Desetkrát jsme nahlédli do událostí, které se staly v průběhu prošlého
století a byly významné pro roky  končící na číslici 8. Jistě jsme si mnohé osvěžili a možná nás  mnohé
překvapilo, ale určitě se to všechno stalo, neboť je to tak zapsáno v obecní kronice.

Z obecní kroniky vybral a opsal kronikář Fr.Stach
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Tištěná kniha v Evropě i ve světě
(pokračování)
Itálie se stala v 15. století kolébkou hebrejského tisku. Abraham ben Garton
tiskl v roce 1475 v Reggiu di Calabria komentář k Pentateuchu. V tomto roce
Mešulla Kozi v Piově di Saccu vytiskl židovský zákoník. Ves  Soncino dala jméno celé početné rodině
hebrejských tiskařů Soncinů, kteří tiskli v Itálii, Řecku, Turecku a v Egyptě v letech 1483 až 1566.
Vydali celkem 130 hebrejských tisků.
Tiskárna a nakladatelství Alda Manutia v Benátkách získala mezinárodní postavení díky rychlému
rozšiřování antikvy v západní Evropě, zvláště ve Francii, která převzala v 16. století vůdčí postavení v
typografii. Vzorem francouzským tiskařům se stala antikva a kurzíva „aldinek“, kterou užívali pro tisk
livres d´heures („hodinek“) a dalších moderních tisků té doby, hlavně tisk Thielmanna Kervera a
Geofroye Toryho.
V Německu zůstali věrni fraktuře a švabachu, které užívali v různých tvarech a podobách. Velkou
zásluhu na podobě fraktury získal v roce 1510  augšpurský tiskař Johann Schönsperger. Zhruba o 10 let
později dal tomuto písmu  poslední podobu norimberský písař Johann Neudörffer a rytec razidel
Hieronymus Andreä.  Od těchto dob po dalších čtyři sta let zůstává gotické písmo typickým německým
písmem, které užívali mimo latinské texty i naši tiskaři zhruba do poloviny 19. století. V době
prvotisků bylo toto písmo užíváno v různých podobách. Nejznámější byla textura, kterou podle vzoru
Gutenbergově byly tištěny hlavně latinské biblické a liturgické knihy. Další známou byla bastarda,
kterou se tisklo hlavně v národních jazycích. Písmo inkunábulí je ovšem různorodé a napodobuje
písmo různých rukopisů 15. století. Byly to vesměs typy vyráběné individuálně jednotlivými tiskaři.
Tiskové písmo se stalo v této době vodítkem k určení tiskaře.

Čerpáno z knihy Pravoslava Kneidla  - Z historie evropské knihy
__________________________________________________________________________________

Týden knihoven – 6. - 12. října

Sekce veřejných knihoven vyhlásila  již 12. ročník
celostátní akce knihoven. Letošní motto zní:
Knihovny – rodinné stříbro. I v současném
přetechnizovaném světě se bez knihoven
neobejdeme, a proto se musíme o naše rodinné
stříbro dobře starat.
V letošním roce uplyne 70 let od úmrtí Karla
Čapka. Celoročně probíhá kampaň Česko čte
Čapka. Své znalosti o životě a dílu Karla Čapka si

můžete ověřit v  kvízu, který najdete na našich internetových stránkách
www.oksudomerice.wz.cz

V naší knihovně proběhnou tyto akce:
-   Setkání knihovnic spojené s prezentací obce
− Dny otevřených dveří
− Výtvarná dílna – Dášeňka
− Pokračování výtvarné soutěže – Koně
− Pokračování literární soutěže – Koně mám ze všech zvířat nejraději
− Čtení z knihy Karla Čapka – Dášeňka čili život štěněte
− Test – Karel Čapek
− Elektronické časopisy a noviny
− Registrace malých čtenářů zdarma
− Amnestie dlužníků

knihovnice Lenka Marešová

http://www.oksudomerice.wz.cz
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Léto v Sokole.

Ani letos v průběhu léta a prázdnin sokolovna nezahálela.
Jako již po několikáté v červenci posloužila jako noclehárna pro účastníky Hlasového semináře

a Divadla na návsi, v srpnu v sokolovně byla již 3. a opět skvělá oldies diskotéka pořádaná nájemcem
restaurace, firmou Petronela, druhý víkend v září  poskytla střechu nad hlavou tvůrcům létajících
předmětů pro tatrmanské odpoledne v rámci PoSuBaNe 2008 a v sobotu večer zde byla i taneční
zábava.

Na fotbalovém hřišti se 16. srpna uskutečnil tradiční Memoriál Vendelína Varačky. Zúčastnila
se ho 4 mužstva – tým Sudoměřic, Bechyně B, Březnice a  Vlkova. Počasí  letos nepřálo, byla velká
zima a trvale pršelo, což zapříčinilo  malou diváckou účast. I přesto se hrál zajímavý fotbal, vítězství si
odvezl tým Březnice.

V tradičním termínu na sklonku léta se
na kurtu u sokolovny uskutečnil patrně nejstarší
turnaj v táborském regionu " O putovní pohár"
(34. ročník), již po šestnácté zároveň jako
vzpomínka na zakladatele sudoměřického
volejbalu Karla Štefana. "Bráška", jak jsme mu
všichni říkali, by měl určitě radost, že se u nás
volejbal ještě hraje, určitě by ho ale nepotěšila
celková úroveň volejbalu na okrese Tábor.
Oslovili jsme všechna mužstva, která hrají
okresní přebor, bohužel aktivních hráčů je již
tak málo, že se nám přihlásil pouze jako
každoročně tým Spoje Tábor. Uskutečnilo se
tak pouze dvojutkání Sokola Sudoměřice a
Spojů Tábor - první utkání vyhrály Spoje 2:1(26, 25:15, 15:12), druhé pak Sudoměřice  2:0 (25:13,
25:23). Porovnáním  obou výsledků se celkovým vítězem turnaje stal Sokol Sudoměřice. Příští jubilejní
35. ročník turnaje se uskuteční pravděpodobně 29. srpna 2009 a všichni doufáme, že se nám podaří
zajistit větší počet mužstev.

20. září uspořádali svůj turnaj naši stále
aktivnější nohejbalisté. Nejen že zvládnou spoustu
práce kolem sokolovny  (udržovat hřiště, dodělávat
oplocení, řezat a štípat dřevo) a v sokolovně, ale také
pravidelně trénují a letos zorganizovali skvěle
obsazený turnaj. Zúčastnilo se ho 6 tříčlenných týmů,
tři týmy hájily domácí barvy, tři byly od jinud.
Vítězství v turnaji plném zábavy a radosti z pohybu a
společného pobytí si vybojoval  domácí tým ve
složení Václav Opatrný st., Vlastimil  Martin a
Vladislav Podhradský. Blahopřejeme a děkujeme!

Při všech těchto akcích se o pohoštění po
dohodě s jednotlivými pořadateli postarala opět

firma Petronela.
V současné době byly zahájeny práce na rekonstrukci kotelny a vestavbě sprch do prostoru

"pekla" v sokolovně. Na tuto akci se podařilo TJ Sokol získat dotaci od Jihočeského kraje. Stávající
velký kotel bude nahrazen dvěma menšími, aby se dalo topení lépe regulovat. Topit se bude převážně
dřevem. Vestavěny budou dámské a pánské sprchy a instalován bude  nový  kombinovaný bojler.

Prosíme tímto všechny sportovce, trénující mladé hasiče a zejména děti a učitele ze Základní
školy o  zvýšenou opatrnost v pohybu na chodbě sokolovny a jejím okolí, kde  budou probíhat práce
nebo bude dočasně uložen potřebný materiál.

Eva Dušková s přispěním Jana Tůmy, Václava Tisoně a Petra Jelena
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Krátká zpráva ze 4. PoSuBaNe (podzimní sudoměřické balonové nebe)
Pátek: Z dvanácti plánovaných velkých balónů se dostavilo pouhých sedm.  Do vzduchu
však vyletěl pouze jeden – balón ředitele balónového létání Pepy Capouška.  A to jen proto, že
přijel o den dříve, takže mohl nebe nad Sudoměřicemi brázdit brzy ráno v pátek. Pak zaduly
větry a veškerému létání učinily přítrž.
Sobota: Větry a zima však neučinily přítrž tvořivé radosti (radostné tvořivosti – čti jak chceš), které naší vesnici ovládly.
Účastníci lepili a umě zdobili modely Sudoměřického mostu – Sudoměřické Duhy  (Vystřihovánku připravil tatrman Pepa
Capoušek.) Především Tatrmani pak připravovali vedle modelů papírových balónů i happeningové akce směřující k oslavě
osmdesátin našeho (sudoměřického) slavného a krásného mostu. Tak například tatrmanská sekce z Plzně připravila
vodorovnou verzi bungee jumpingu z našeho milého duhového mostu.Vzácná návštěva z Rakuska (pražská sekce tatrmanů)
nad nás vypustila svůj balón. Další balón, který nad střechy
Sudoměřic poslala druhá pražská sekce. V průběhu
odpoledne byly pokřtěny balonové domalovánky „Vítejte
v koši“ jejichž duchovním otcem je balonář Pepa Capoušek
a výtvarnou matkou tatrmanka Jana Kudličková. V podvečer
nám sílící vítr překazil plánované podeplutí NAŠÍ DUHY.
Ale stejně jsme si ji užili! Večer jsme ukončili v Sokolovně
na zábavě pro všechny.  K tanci a poslechu hrál stříbrný
měsíc – pardon – Silver moon.
Neděle: Překvapení pro nás připravili pražští přátelé
netatrmani manželé Viktorinovi. Přinesli platnou ceduli s
názvem naší návsi.  Od této chvíle se jmenuje NÁVES
Z.W.FIXLEYHO. Pak jsme se doradovávali u
multifunkčního stravovacího zařízení.

                   Josef Brůček tatrman

Žižka čůrá
Děti ryčí

Po obloze balón fičí

KURZY LIDOVÝCH ŘEMESEL

V letošním roce se ještě uskuteční následující kurzy:

D r á t ěn ý š p e r k  a  vá no čn í  o z do by 1 1 .  1 0 . le k t o r k a  –  Brůčko vá
Ke r a mic k ý k u r z 1 . -  2 .  1 1 . le k t o r k a  –  L a co vá
S k le ně né  v i t r á že  p r o  z a č á t e čn ík y 8 .  11 . le k t o r  –  Š va mbe r k
S k le ně né  v i t r á že  p r o  po kr o č i lé 9 .  11 . le k t o r  –   Š va mbe r k
V á no čn í  va z ba 6 .  12 . le k t o r k a  –  Ho u dko vá

7 .  1 2 .  2 0 0 8  s e  u s k u t e č n í  t r a d ič n í  v á n o č n í  v ý s t a v a
v ý r o b k ů  z  k u r z ů .

Kurzy se konají v zasedací místnosti obecního úřadu vždy od 900 hodin.
Přihlášky a bližší informace na telefonech:       721 046 743, 381 212 449

FARMA    U     LESA     POŘÁDÁ

III. SUDOMĚŘICKÉ KONINY
4. října 2008 od 10 hodin

v areálu farmy
V letošním roce se všichni utkáme v jezdeckém trojboji, který bude složený z následujících

disciplín:
- jízda zručnosti
- lasování (ze země nebo z koně, ohodnoceno rozdílným počtem bodů)
- jízda pro porotu (disciplína, kdy každý jezdec má časový limit 2 minuty, aby se svým

koněm v prostoru drezurního obdélníku upoutal porotu, není podmínkou, že musí na koni
jet, možno např. jízda v masce, práce ze země apod.)

Vítězem se stane ten, kdo nasbírá největší počet bodů ve všech třech disciplínách.
V průběhu dne budou pro diváky uspořádány soutěže o drobné ceny.


